
Záznam z řádného jednání Ústřední odborné rady hasičských soutěží 
konaného dne 4. 5. 2012 v Praze             
 

Přítomni: vedoucí rady Ing. Jan Aulický, členové rady Ing. Tomáš Lefner, Jaroslav Vaněk,   
Ing. Jiří Čech,  Petr Šváb,  Iveta  Vojtová,  Ing. Jiří Rosenkranz, Lukáš Snopek, Jan Hůla                 
a  Zdeněk Šedivka .  
Omluveni: Zdeněk Prodělal, Ing. Jaroslav Salivar a Stanislav Pumprla.   
 
1) Zahájení  
Zahájil vedoucí rady Ing. Jan Aulický, přednesl přítomným program a požádal o připomínky a 
náměty.  
 
■ Rada program schválila.  
 
2) Úkoly a informace z jednání ústředních orgánů SH ČMS  
- Ing. Aulický  informoval, že v mezidobí jednání rady proběhlo několik jednání jak 
Ústředních, tak rozhodovacích orgánů SH ČMS. Nejdůležitější informací pro ÚORHS je vstup 
SH ČMS do Sdružení sportovních svazů ČR, které sdružuje svazy se specifickými technickými 
sporty mezi které požární sport určitě patří. SH ČMS pracuje dle schválené koncepce  rozvoje 
PS pro SH ČMS. Zahájila se příprava MČR v PS 2012 a intenzivně se připravuje reprezentace 
dobrovolných hasičů v požárním sportu. Další informace z jednání vrcholových orgánů          
SH ČMS je možné najít na www.dh.cz .  
 
3) Příprava MČR v PS 2012   
- Ing. Aulický  informoval radu o již proběhlých schůzkách k MČR v PS a řešení přípravy  
organizace celé soutěže. Přednesl návrh propozic k MČR. Po připomínkách k propozicím rada 
vylosovala pořadí nástupu družstev na disciplíny. Rada doporučila propozice a technické 
podmínky k MČR zveřejnit na www.dh.cz u MČR v PS 2012.   
Rada též projednala nominaci rozhodčích na MČR v PS.   
  
■  Rada schválila propozice k MČR 2012 Uherské Hradiště a nominaci rozhodčích dle jejich 
přihlášení.  
  
4) Příprava MČR v CTIF 2012                                                
 - Ing. Aulický předložil radě návrh vyhlášení MČR v CTIF 2012, které se bude dle plánu 
soutěží konat dne 28. 9. 2012 ve Dvoře Králové nad Labem. Kvalifikace družstev  klasických 
disciplín CTIF na mezinárodní soutěž CTIF 2013 již vyhlášena byla a nyní se musí vyhlásit 
MČR v CTIF. Rada návrh projednala a schválila.  
 

■  Rada schválila návrh vyhlášení MČR v PS a doporučila informovat HZS 
Královehradeckého kraje o tomto vyhlášení.  
 

5) Český pohár Velkopopovického Kozla 2012                                                
 - Ing. Aulický informoval radu, že se připravuje již X ročník seriálu soutěží v běhu na 100m 
překážek Český pohár Velkopopovického Kozla 2012. Seriál soutěží zajišťují jednotlivé SDH 
a SH ČMS zajišťuje v tomto ročníku záznamy přes Hasičskou televizi, poháry a závěrečný 
galavečer.  
- p. Šváb přednesl propozice k ČP 2012. Rada po velké diskusi především k časovému 
rozvržení soutěží, počtu soutěžících na soutěžích a organizace soutěží podpořila návrh 
z menšími úpravami.  
 
■  Rada souhlasí s návrhem propozic a schválenými úpravami a doporučuje p. Švábovi 
s propozicemi seznámit jednotlivé pořadatele.   



 
6) Příprava reprezentace v PS   
- Ing. Aulický informoval, že reprezentace se od založení v minulém roce ustálila na 15 
závodnících. Reprezentace se soustavně připravuje a i v tomto čase je na soustředění 
v Domažlicích. Reprezentace v PS se v letošním roce zúčastní jedné mezinárodní soutěže, a to 
v Bulharském Plovdivu. Proto je příprava tak intenzivní. Mezinárodní soutěže jsou velice 
důležité pro získávání bodů k financování z grantů.   
 
■  Rada vzala informaci na vědomí 
 
7) Hodnocení kempu rozhodčích CTIF 
- Ing. Aulický  informoval že tento kemp proběhl 31. 3. – 1. 4. 2012 v UHŠ BP. Školení ze 
zúčastnilo 55 rozhodčích a i dva rozhodčí z Rakouska. Kemp měl svoji vypovídající hodnotu, 
která se projevila již na následující soutěži CTIF ve Vlčnově.   
 
■  Rada vzala informaci na vědomí  
 
 
8) Různé  
Ing. Aulický  informoval, že dne 5. 5. 2012 bude v Přibyslavi přezkoušení RI, kterým končí 
platnost po pěti letech. Za ÚORHS se zkoušek zúčastní Ing. Lefner.  
 
Ing. Aulický  informoval, že Ing. Čech, nalezl v brožovaných SHS tiskovou chybu. Na tuto 
nesrovnalost bylo upozorněno na www.dh.cz a v dalším tisku se již neobjeví.  
 
Ing. Aulický informoval členy rady o změnách ve Stanovách SH ČMS, kde přibyly do hlavní 
činnosti především pasáže o sportovní činnosti. Tím můžeme argumentovat při žádání o 
finanční prostředky na hasičský sport.   
 
Ing. Aulický  seznámil členy s memorandem ČSTV, ČOV, SSS ČR, ČOS a SMO ČR kde 
společně prohlašují zájem na koordinovaném přístupu a řešení financování českého sportu. 
Dále informoval o tom, že jako člen SSS ČR můžeme žádat města a obce o finance na požární 
sport, tak jako jiné sportovní organizace. Finance na města a obce potečou ze sázek a loterií.  
 
 
 
Zapsal dne 4. 5. 2012  Ing. Jan Aulický                                                   
 
                                                                                                       


